



Tel No. (852) 3987-1001
電話號碼

Fax No. : (852) 2402-8898
傳真號碼

Website : http://www.bccentre.com
網址

E-mail : shenzhen@bccentre.com
電郵

SCBC 註冊香港無有限公司(獨資)表格
A3 FORM (INCORPORATION OF HONG KONG UNLIMITED COMPANY [SOLE PROPRIETOR])

致: 秘書部負責人 - 廖小姐
To: Co. Sec. Dept. - Ms. Liu

申請人 : 電郵 :
Client : E-mail :
電話 : 傳真 :
Tel : Fax :

公司名稱 COMPANY NAME

中文 :
Chinese :
英文 :
English :

業務性質 NATURE OF BUSINESS

請簡述公司業務:
Nature of Business:

公司註冊地址 ADDRESS OF REGISTERED OFFICE

使用本公司地址作為公司註冊地址 (最少使用一年)
Use address of Chan & Wong Corporate Services Limited (Minimum usage: 12 months)

通訊地址 :
Correspondence Address :

使用下列地址:
Use the following address:

東主 SOLE PROPRIETOR

1. 中文姓名 : 性別 : 男性 女性
Name in Chinese : Sex : Male Female
英文姓名 : (姓氏) (名字)
Name in English : (Surname) (Other Names)
聯絡電話 : 手提電話 :
Telephone : Mobile Phone :
身份證明 : 種類 : 香港身份證 公司編號 海外護照 簽發國家 Issuing Country:
Identification : Type : HK ID Card Company No. Passport
住址 :
Address :

(註: *請刪去不適用者)
(Note: *DELETE whichever does not apply)

聲明 Declaration 本人同意委託商基企業註冊服務中心註冊香港無有限公司(獨資), 並證明此表格內資料確實無訛。
I, hereby, authorize BC Corporate Services Centre to arrange for Incorporation of Hong Kong Unlimited Company (Sole Proprietor), and declare the information contained in this form as true and correct.

簽署日期 : 申請人簽署 :
Date : Signature :



客戶須知 NOTES TO CLIENTS

請提供下列文件以供成立新香港無限公司(獨資)之用:

Please Provide the Following Documents for Incorporation of Hong Kong Unlimited Company (Sole Proprietorship):

1. 新公司東主的香港身份證副本; 或
Copy of Proprietor's HK ID Card; OR
海外護照副本 (如新公司東主並非香港居民); 或
Copy of Proprietor's Passport (if NOT Hong Kong Resident); OR
商業登記證副本 (如新公司東主是公司)
Copy of Business Registration Certificate (if Proprietor is a Company)
2. 新公司東主的 住址證明副本
Copy of Proprietor's Residential Address Proof

付款方法:

Payment Method:

本公司只接受現金或直接存入戶口“中國工商銀行”戶名: 陳俊民 戶口號碼: **622202-40000-6262-9494** 付款。

We currently accept **CASH** or **BANK IN to Industrial and Commercial Bank Of China A/C Name : Chan Chun Man A/C No# 622202-40000-6262-9494** for payment only.

如客戶有任何疑問，歡迎致電(852) 3987-1001 或經以下電郵: shenzhen@bccentre.com 向廖小姐查詢。
(本公司辦公時間上午 9:30 - 下午 6:00 [下午 1:00 - 下午 2:00 為午膳時間])
For enquiries, please contact Ms. Liu at (852) 3987-1001 or through e-mail to: shenzhen@bccentre.com
(Our office hour: 9:30a.m. - 6:00p.m. [Lunch Hour: 1:00p.m. - 2:00p.m.])